
Robert Fico sa už chystá vrátiť do práce.
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SLOVENSKO: „V najbližších dňoch môžeme očakávať, že sa pán premiér ukáže a
postupnými krokmi sa chytí všetkých pracovných pozícií,“ povedal vicepremiér Robert
Kaliňák v relácii RTVS O päť minút dvanásť. Nie je to však úplne bez problémov!

Robert Fico sa po atentáte 15. mája prihovoril po prvý raz verejnosti videom krátko pred
eurovoľbami. Vtedy vyhlásil, že do práce by sa chcel postupne vrátiť na prelome júna a júla. Potvrdí
Robert Fico svoje slová? „Nedá sa povedať, že by išlo všetko podľa plánu,“ povedal Kaliňák. Podotkol
však, že premiér sa aktívne zapojil do diskusií k summitu, ktorý bol tento týždeň. Kaliňák pripustil, že
uzdravovanie predsedu vlády nie je celkom ideálne. „Po strelnom poranení brušnej dutiny tie orgány
nepracujú tak, ako keď by ste mali 17 alebo 30. Lekári pracujú na tom, aby mohol vykonávať svoju
prácu s plným nasadením,“ okomentoval rekonvalescensiu a rehabilitáciu premiéra.

Ten približne dva týždne od útoku prešiel z banskobystrickej nemocnice do domácej starostlivosti a
rehabilituje v Bratislave. Kaliňák však pripustil, že Roberta Fica budú trápiť trvalé následky. Tie sa
predpokladajú aj pre zranenie pohybového aparátu, keďže jedna zo striel ho zasadila v oblasti
bedrového kĺbu.

Vicepremiér hovorí o zázrakoch, ktoré sa podarili lekárom a všetkému ošetrujúcemu personálu vo
Fakultnej nemocnici F. D. Roosevelta v Banskej Bystrici a ešte predtým aj v nemocnici v Handlovej,
kde Fica ošetrovali krátko po streľbe. Premiér absolvoval dve vážne operácie, ktoré jeho zdravotný
stav stabilizovali.

„Sme v kontakte na dennej báze,“ pokračoval Kaliňák s tým, že sa s premiérom aj osobne stretáva.
„Pomaly sa začína nástup, môžeme očakávať aj jeho verejnú prezentáciu,“ priblížil bližšie Ficove
plány.
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